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הוספת שבילי אופנים לחיבור השכונה עם הרשת שבילי 
 האופניים העירונית

 

 :רקע
בחומת שמואל ישנם נתיבי אופניים קיימים מזה מספר שנים ברחבי השכונה אך כיום אין חיבור של  

 העירונית, כולל חיבור לרק"ל. שבילי האופניים של השכונה עם רשת שבילי האופניים 

התכניות האלו מטרתם בדיוק לשדרג ולחבר את שכונת חומת שמואל לרשת שבילי האופניים 

 העירוניים ולרק"ל. 
הלא רחוק צוות שבילי האופניים של צתא"ל עובד במרץ להוסיף חיבוריות של שבילי אופניים   דבעתי

 יתבצעו שיתופי ציבור נוספים עליהם.   אז נוספים בשכונה, כמובן שאלו יתגבשו לתכניות להצגה

 

 :שיתוף ציבור
שבו הוצגו נתיבי האופניים החדשים, והתכנון   21/7/2024בתאריך   בזום  התבצע שיתוף ציבור

.  הועלו מספר נקודות לתכנון מחדש והעיקרית שבהם היא להגדיל את מספר החניות החדש

 חניות.   10שבוטלו.  וכך נעשה ונשלח אלינו עדכון התכנון עם תוספת של  

 מצ"ב תכניות ומידע רלוונטי בעמודים הבאים.  

את הציבור להשתמש   ויעודדהאופניים יגביר את השימוש באופניים    ישבילקידום ביצוע  יש לציין ש

 . יעילשימושי ו  הבאופניים ככלי תחבור

 

 עמדת המינהל הקהילתי:
 תכנון החדש והמעודכן של שבילי האופנייםתומך ומברך את ה,  אינו מתנגד הקהילתי המינהל

 .  בשמואל מאיר

 
------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 .בתודה, ברכה והצלחה

 שלמה גולברי, יו"ר המינהל הקהילתי
 "מ יו"ר הועדה הפיזית, מאלירם סלע

  הררי, מתכנן אורבני קהילתיזהר 
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 תצא של אזור העבודה הנדון:

 
 

 שבילי האופניים הקיימים והמתוכננים:
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 תוספת החניות שנוספו עקב השיתוף ציבור:  
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